



Corporation of the Township of Fauquier-Strickland

20 Doyon Street

P.O. Box 40

Fauquier, ON P0L 1G0

Telephone: (705) 338-2521

Looking for Election Officials!!

For the municipal elections of October 24, 2022, the municipal Clerk will require election official personnel for two advance polls and election day.

Any person interested at working during the municipal elections, can submit an application at the municipal office no later than Friday, September 9, 2022. The application forms are available from the municipal office.

Electoral officials will have to attend a mandatory training session before being able to take their positions.

The municipality must also hold voting places for the election of certain school Boards.

.....

À la recherche de personnel électoral !

Pour les élections municipales du 24 octobre 2022, la greffière municipale aura besoin de personnel électoral pour les deux bureaux de vote par anticipation et la journée des élections.

Toute personne intéressée à travailler pendant les élections municipales peut soumettre un formulaire de demande au bureau municipal au plus tard le vendredi 9 septembre 2022. Les formulaires de demande sont disponibles au bureau municipal.

Les membres du personnel électoral devront suivre une session de formation obligatoire avant de pouvoir prendre leurs fonctions.

La municipalité doit également tenir des lieux de vote pour l'élection de certains conseils scolaires.

Office of the Municipal Clerk

Email: nvachon@fauquierstrickland.com

Website: <https://www.fauquierstrickland.com/>